



# Protect your patients. Protect yourself.

The best protection against seasonal influenza is the flu vaccine. If you are immunized, you reduce the risk of passing on seasonal influenza to others – your patients, your colleagues and your family.

*Get the flu vaccine.*

# Protégez vos patients. Protégez-vous.

La meilleure protection contre la grippe saisonnière est le vaccin antigrippal. Lorsque vous vous faites vacciner, vous réduisez le risque de transmettre la grippe aux autres : vos patients, vos collègues et les membres de votre famille.

*Faites-vous vacciner.*



# Protect your patients. Protect yourself.

The best protection against seasonal influenza is the flu vaccine. If you are immunized, you reduce the risk of passing on seasonal influenza to others – your patients, your colleagues and your family.

*Get the flu vaccine.*

# Protégez vos patients. Protégez-vous.

La meilleure protection contre la grippe saisonnière est le vaccin antigrippal. Lorsque vous vous faites vacciner, vous réduisez le risque de transmettre la grippe aux autres : vos patients, vos collègues et les membres de votre famille.

*Faites-vous vacciner.*